

ευρωπαϊσμός

«Ο κ. Τσίπρας επιτέθηκε με οξύτητα κατά της κυβέρνησης και προσωπικά κατά του ίδιου του πρωθυπουργού και καταλόγισε στον Γ. Παπανδρέου ότι μεθόδευσε προσωπικά την υπαγωγή της χώρας μας στον έλεγχο της τρόικας και του ευρωπαϊσμού», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 6-5-2011.

«Σε υψηλούς τόνους και στον απόηχο των εντυπώσεων από τις αναφορές του επικεφαλής του ΔΝΤ κ. Ντομινίκ Στρος Καν σε συνέντευξή του σε γαλλικό κανάλι, ο κ. Τσίπρας κατηγόρησε ευθέως τον κ. Παπανδρέου ότι “προσωπικά μεθόδευσε την υπαγωγή της χώρας μας στον έλεγχο της τρόικας και του ευρωπαϊσμού”», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 5-5-2011.

«Πιστεύω του είναι, όπως υποστήριξε, το “νυν υπέρ πάντων η αμερικανική πολιτική, ο ευρωπαϊσμός”», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 19-2-2004.

«Έξι μήνες μετά την πληγή του Ιράκ, ο ευρωπαϊσμός φαίνεται ότι αποτελεί και πάλι προτεραιότητα και των δυο άκρων του Ατλαντικού», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 19-10-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωπαϊσμός 138, ευρωπαϊσμό 280, ευρωπαϊσμοί 1, ευρωπαϊσμούς 0 / και με ενωτικό]

ευρωδάνειο

«Η Ελλάδα επιβιώνει, χάρις στο ευρωδάνειο των 110 δις του ΔΝΤ και της Ε.Ε., κατά συνέπεια, χάρις στα χρήματα και του Γερμανού φορολογούμενου», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 24-5-2011.

«Ευρωδάνειο ύψους 2 δισ. ευρώ για να ξεκολλήσει το ΕΣΠΑ» (τίτλος), *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 4-5-2010.

«Ευρωδάνειο με αυστηρούς όρους» (τίτλος), *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 13-3-2010.

«Ευρωδάνειο 136 δισ. για εξάλειψη της διπλοβάρδιας» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 28-11-2001.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωδάνειο 235, ευρωδάνεια 244 / ευρω-δάνειο 346(;) / στο corpus των εφημερίδων: ευρωδάνειο 30, ευρω-δάνειο 133]

ευρωδιάσωση

«Παρά τη συμφωνία για ενίσχυση του ευρωπαϊκού μηχανισμού στήριξης, οι Ευρωπαίοι ηγέτες δεν έχουν πείσει ότι η Ιταλία και η Ισπανία θα αποφύγουν την ευρω-διάσωση», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 5-8-2011.

«Η ευρωδιάσωση και ο εφιάλτης της ύφεσης» (τίτλος), *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 31-7-2011.

«Την Κυριακή οριστικοποιείται η συμφωνία για την ιρλανδική ευρω-διάσωση και στις 7 Δεκεμβρίου η “ετοιμόρροπη” κυβέρνηση του Μπράιαν Κόουεν φέρνει προς ψήφιση στη Βουλή τον προϋπολογισμό λιτότητας», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 27-11-2010.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωδιάσωση 348, ευρωδιασώσεις 9 / ευρω-διάσωση 429(;) / στο corpus των εφημερίδων: ευρωδιάσωση 22, ευρω-διάσωση 18]

ευρωένταξη²⁷

«Γαλλογερμανικό “όχι” στην Τουρκία για ευρωένταξη», *Η ΑΥΓΗ* (ηλ. έκδ.), 12-5-2009.

«Και είναι χαρακτηριστικό ότι όσα στελέχη έχουν σήμερα το θάρρος να υπερασπιστούν την περίοδο Σημίτη το κάνουν επικαλούμενοι το αδι-αμφισβήτητο έργο -την ΟΝΕ, τα μεγάλα έργα, την ευρωένταξη της Κύ-πρου- με έναν αποϊδεολογικοποιημένο, χωρίς πολιτικό πρόσημο τρόπο», *ΤΑ ΝΕΑ*, 20/21-10-2007, σελ. 4.

«Το “ροκ” εδώ αρχίζει αμέσως, με τον Θόδωρο να καταγγέλλει την ελληνική απουσία από τα παζάρια για την τουρκική ευρω-ένταξη και την υποχωρητικότητα απέναντι στην Άγκυρα», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 10-12-2006.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωένταξη 10, ευρωένταξης 78, ευρωεντάξεις 0 / και με ενωτικό]

ευρωκρίση

«Γερμανική συνταγή για την ευρωκρίση» (τίτλος), *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 20-1-2011.

«10 “κλειδιά” για την ευρωκρίση (τίτλος). “ΤΑ ΝΕΑ” απαντούν σήμε-ρα στις δέκα πιο συχνές ερωτήσεις για την κρίση χρέους στην ευρωζώνη ενόψει της κρίσιμης για το μέλλον του ευρώ Συνόδου Κορυφής στις 16-17 Δεκεμβρίου», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 15-12-2010.

«Citi: Προοίμιο παγκόσμιας κρίσης χρεών η ευρωκρίση» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 2-12-2010.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωκρίση 680, ευρωκρίσεις 0 / ευρω-κρίση 690]

27. Ο νεολογισμός, αν και καλύπτει τα ποσοτικά κριτήρια εμφανίσεων που έχου-με θέσει μόνο στη γενική πτώση, καταγράφεται, γιατί θεωρούμε ότι η έννοια την οποία σηματοδοτεί είναι σημαντική για τη γλωσσική κοινότητα.